

## CORRECTION

*Respecting Printed Proceedings No. 38 of the Previous Session*

*(First Session of 30th Parliament)*

On Thursday, June 10, 1976 Mr. Walter Ward, Chairman of the Board and Chief Executive Officer of Canadian General Electric Company appeared before the Foreign Affairs Committee.

Since that time Mr. V. L. Clarke of that Company has drawn to our attention a number of errors in the testimony as it appears in Printed Proceedings No. 38:

The errors of substance are:

*Page 38:7, half-way down the left column, change "small" to read "smaller".*

*Page 38:12, one-quarter the way down in left-hand column, should be changed to read "(our weighted price index has increased 29 percent . . .)".*

*Further down the same column, change "visible" to read "viable".*

*Further down the same column, change "\$8 million" to read "\$86 million".*

*On the same page in the right-hand column, two-thirds of the way down, change "marketing" to read "manufacturing".*

*Page 38:13 at the top of the right-hand column, change "only" to read "along".*

*Page 38:15, left-hand column, one-quarter of the way down—changes to read "average capital investment per employee at GGE is approximately 20 percent less than at GE in the USA for comparable businesses. Generally speaking our investment per employee is about equal to theirs on heavy electrical apparatus but is less on mass-produced products where their volumes are about ten times ours and therefore warrant a higher investment for automation and specialized production equipment—in some cases, 20 to 30 percent higher than what can be supported by our lower volumes."*

*Further down on the same column, change to read "I think we have to shift to a higher investment of capital".*

*Page 38:17 left-hand column at the bottom—eliminate "responses" from the first sentence in the last paragraph.*

*On the same page in the right-hand column, half-way down, change to read "to underpin the social programs, and all the issues we have been talking about today are important enough . . ."*

*Page 38:18, left-hand column at the bottom, change to read "therefore, you cannot use it . . ."*

*Relative au Fascicule n° 38 de la précédente Session*

*(Première session de la 30<sup>e</sup> Législature)*

Le jeudi 10 juin 1976, M. Walter Ward, président du Bureau d'administration et administrateur délégué de la Canadian General Electric Company a comparu devant le Comité des Affaires étrangères.

Depuis ce temps, M. V. L. Clarke de cette compagnie a attiré notre attention sur un certain nombre d'erreurs figurant dans les témoignages du Fascicule imprimé n° 38:

Voici les erreurs:

*Page 38:7, au bas de la colonne de gauche, changer le mot «réduit» pour se lire «plus réduit».*

*Page 38:12, au bas de la colonne de droite, on devrait lire «(notre indice pondéré des prix a augmenté de 29 p. 100 . . .)».*

*Page 38:13, au premier quart de la colonne de gauche, changer le mot «visible» pour se lire «rentable».*

*Un peu plus bas dans la même colonne, changer le terme «\$8 millions» pour se lire «\$86 millions».*

*A la même page, dans la colonne de droite, au deux-tiers de la colonne, changer «commercialisation» pour se lire «fabrication».*

*Page 38:14, au haut de la colonne de droite, changer l'expression «de même que» pour se lire «ainsi que».*

*Page 38:16, au milieu de la colonne de gauche—faire les changements pour se lire «en moyenne, les dépenses d'investissement par employé de la GE au Canada sont 20 p. 100 moins élevées que celles de la GE aux États-Unis. En général, nos investissements par employé valent à peu près les leurs pour les appareils électriques lourds, mais sont moindres pour les produits manufacturés en série, puisqu'ils en produisent près de dix fois plus que nous; c'est pourquoi ils ont besoin d'investissements entre 20 et 30 p. 100 supérieurs aux nôtres, dans certains cas, pour la fabrication d'équipement de protection spécialisé.»*

*Un peu plus bas dans la même colonne, changer la phrase pour se lire: «à mon avis, nous devons opter pour un investissement plus élevé de capitaux.»*

*Page 38:18, biffer le mot «représente» dans la première phrase du paragraphe commençant par les sociétés étrangères.*

*A la page 38:19, au milieu de la colonne de gauche, changer l'expression pour se lire «le besoin d'étayer les programmes sociaux et toutes les questions dont nous avons parlé aujourd'hui sont des questions suffisamment importantes . . .»*

*Page 38:19, au bas de la colonne de droite, changer l'expression pour se lire «donc vous ne pouvez l'utiliser . . .»*